

Life Formula

Slimaxi Life Formula Health Supplement is produced through the extraction and purification of natural moringa essences based on the ancient Indian Life Formula and filled into vegetarian capsules. By using a unique nanometer refining advanced technologies of essences extraction.

Moringa possessed a long history of health maintaining and medicinal value in India, was originated from the south foot of Himalayas, northeast of India.

Moringa are rich in minerals (calcium, magnesium, phosphorus, potassium, sodium, sulfur), 5 trace elements (zinc, copper, iron, manganese, selenium) and Omega 3, 6, 9 oils. 20 kinds of essential amino acids (nine kinds of the human body can not be synthesized amino acids) and vitamins (A, B, B1, B2, B3, C1, E), 46 antioxidant elements, and 36 natural anti-inflammatory substances.

The Moringa was being praised as "the tree of life" and "the diamond of plants" in the world. It was also being praised as "the sacred tree" by India and "the tree of miracle" by western scientists.

Japanese called moringa trees as an incredible tree.

In 1992, the United States of America Washington National Academy of Sciences Wittelmeier has been found that Moringa will be the world's most valuable of a plant.

Guatemala University of San Carlos study found that moringa contain an antibacterial ingredient, the treatment of skin infections is very effective.

University of Washington doctoral student Olsen by the National Science Foundation of the National Geographic Society and other organizations, specializing in hotwood trees, found that spicy tree nutrition super rich, research results published in the National Geographic magazine.

According to the Indian Medical thousands of years of verification, Moringa can prevent a variety of diseases. The Taiwan Research Institute has been suffering from more than 500 proven moringa trees, they have improved significantly.

Catholic website published, the results that moringa is rich in nutrients.

Suitable for accelerate metabolism, enhance immunity system and memory, nervous system, anti-aging, anti-depressant, antipyretic, carminative, anti-inflammatory, improving stomach and heart function, discharging of gallstone, diuretic, impotence, pain, purifying blood vessels, refreshing, detoxification for beauty, cleaning intestine for slimming, improving sexual desire, improving arthritis, anemia, poor skin condition, diabetes, high blood lipids, high blood pressure, cardiovascular disease, eczema, "rich hands", "Hong Kong feet", hot headache, gout, dizziness, asthma, stomatitis, pharyngitis, stomach swelling, obesity, osteoporosis, neurasthenia, rheumatoid arthritis, scurvy anemia, insomnia, earache, inexplicable itchy skin, depression, soothing the nerves, menstruation pain, constipation, indigestion, diluting spots, physical weakness, loss of appetite, liver disease, hands and feet paralysis, hepatosplenomegaly, cancer and infertility, etc.

Longevity Formula

Slimaxi Drink— All year round with American ginseng as a pleasure drink

Slimaxi Longevity Formula—wild mountain ginseng essence health food, using original whole of Canadian wild mountain ginseng, with a unique longevity formula for using advanced technology breaking pieces into powder essence.

Ginseng saponins, amino acids, vitamins B1, B2, C, trace elements calcium, phosphorus, potassium, zinc, copper and so on, fatty acids, polysaccharides and carbohydrates.

Qing Dynasty "Compendium of Materia Medica" recorded it as good for decreasing internal heat, creating saliva, keeping qi and soothing the nerves, suitable for people with deficiency and internal heat syndrome.

Benefit: Suitable for improving immunity, anti-aging, insomnia, qi deficiency, dry throat, bitter taste in mouth, stressful work, lack of sleep, excessive drinking and smoking, parched and asthenic fever, restlessness and weariness, lung and stomach nourishing, heat clearing and sobering up, etc.



國際影視紅星 林小港教授

《神農本草經》及《本草綱目》記述：「養命以應天，久服輕身，不老延年。」「輕身」**Slim**指保持身體纖美，輕盈而不至于過重或過肥，「不老延年」則指保持身體健康，自然地活到所賦的最長壽歲 **maxi longevity**。可見古代中醫學已經深懂「輕身不老延年」**Slimaxi**的學問。

Perfectly representing Slimaxi's rationale, "Shen Nong's Herbal Classic" and "Compendium of Materia Medica" states that "the nurturing of the mind and spirit with constant intake of herbs can maintain the body light-weight and enhance longevity". "Light-weight" refers to keeping the body slim and not too heavy or even obese. Enhanced longevity means a healthy body that extends to the maximum length of life naturally.

經香港標準及檢定中心通過「殘餘農藥測試」、「微生物測試」、「重金屬測試」和「西藥滲雜測試」。

The product has passed "pesticide residue test", "microbiological testing", "heavy metal testing" and "western medicine tainted test" approved by Hong Kong Standards and Testing Centre. It is supervised and tested for quality and safety by the accredited institution under Hong Kong government.

品質安全絕對可靠 · 100%信心保證。
Safe and reliable quality makes it 100% assurance in confidence.

“食得安心 · 健康稱心”
"Safe product, Good health"

Top 3 greatest treasures in the world India Moringa, American ginseng, Chinese lingzhi.

印度的辣木、美國的西洋參、中國的靈芝
堪稱“世界三寶”

Tel: 0852-3598 2233

總代理：言仕國際有限公司

地址：香港九龍旺角通菜街2A-P號鴻光大廈130室

Sole Agent: INSTECH INTERNATIONAL LTD

Address: Rm130, Hung Kwong Bldg, 2A-P Tung Choi St, Mongkok



www.slimaxi.com



漢王 Slimaxi



優質「正」印
"STC tested" Mark

世界三寶

生命辣木精華寶
七色靈雲精華寶
野山蔘神精華寶

香港製造 Made in Hong Kong

生命辣木精華寶

漢王辣木生命精華寶保健食品，採用獨特先進破萃技術煉取純天然辣木精華，配合印度古方結合純天然植物膠囊而成。特別參考各國先進技術的長處，將產品效果提升發揮。

辣木起源于印度東北部喜馬拉雅山南麓。是印度最古老、悠久歷史的藥用及食用的植物。

辣木含有多種豐富礦物質（鈣、鎂、磷、鉀、鈉、硫）和五種微量元素（鋅、銅、鐵、錳、硒）和奧米加3、6、9油。20種人體必需氨基酸（9種是人體無法自行合成的氨基酸）及維生素（A、B、B1、B2、B3、C1、E）、20種氨基酸、46種抗氧化素、36種自然防災體等。

辣木被譽為“生命之樹”、“植物中的鑽石”。印度譽為聖樹，西方科學家譽為“奇迹之樹”。

日本人稱辣木樹為不可思議的樹。

一九九二年美國華府國家科學院，院士維特梅爾已認定辣木樹將會是全球最有價值的一种植物。

瓜地馬拉的聖卡洛斯大學研究發現辣木樹籽及樹根含有一種抗菌成分，治療皮膚感染很有效。

華盛頓大學博士生奧爾森受美國國家科學基金會，國家地理學會等組織，專研辣木樹，發現辣木樹營養超級豐富，研究成果刊載在國家地理雜誌上。

根據印度醫學千百年驗證，辣木樹可以預防多種疾病。

臺灣研究學會，經過500多人的實證辣木樹效果，實證者有顯著改善。

天主教網站公布，研究結果認為辣木樹含有豐富營養。

適合

加速新陳代謝，提高免疫力、增強記憶力、神經系統、抗老化、抗抑鬱、退熱、驅風、消炎、健胃、強心、排石、利尿、壯陽之效、止痛、淨化血管、安定神經、提神、排毒美顏、清腸修身、增進性欲、改善濕疹、富貴手、香港腳、皮膚狀況、關節炎、貧血、糖尿病、高血脂、高血壓、心血管疾病、燥熱性頭痛、痛風、頭痛、眩暈、哮喘、口腔炎、咽喉炎、胃氣脹、肥胖症、骨質疏鬆症、神經衰弱、風濕關節痛、壞血病貧血、痛風、失眠、耳痛、皮膚莫名癢、憂鬱症、安定寧神、經痛、便秘、消化不良、淡化斑點、體質虛弱、食欲不振、肝病、手腳麻痺、肝脾腫大、腫瘤及不孕症等人仕。

七色靈雲精華寶

漢王七色靈雲精華寶保健食品，採用六種低溫下全破壁純天然靈芝孢子及獨特破萃煉取的雲芝精華為組合。配合傳統古方結合純天然植物膠囊精製而成。特別參考各國先進技術長處，將產品效果提升發揮。

古代中醫學家以芝（仙草）的顏色作分類，共分為青色、赤（紅）色、黃色、白色、黑色和紫色六種。根據中醫五行學說，青、黃、白、黑、赤和紫芝分別與肝、脾胃、肺、腦、腎、心臟、關節和皮膚的健康相關。

生於「山川雲雨、四時五行、陰陽晝夜之精」

《神農本草經》記載有紫芝、赤芝、青芝、黃芝、白芝、黑芝六種，均列為「太上之品、方中妙藥」。而雲芝則乃「百病之仙菌」。具提升人體免疫抵抗力，治療癌症，改善心、腦，呼吸系統和增加血液循環及抗衰老等。是養生延壽的聖品。《本草綱目》則記載，雲芝有安神、益壽、利關節、堅筋骨、治耳聾作用。

「補中」「益氣」「扶正固本」

靈芝孢子是靈芝發育後期釋放出來的種子，實則是蘊含珍貴營養值最高的精華之所在。「神農本草經」及「本草綱目」將靈芝孢子列為上品。

在自然條件下，1000千克的靈芝中，只能收集大約1千克的靈芝孢子。靈芝孢子更只有5-6微米，故此靈芝孢子比靈芝更珍貴難求。

靈芝孢子含有豐富的靈芝多糖、靈芝三萜、腺嘌呤核苷、天然有機鎳等、維生素、蛋白質、多種氨基酸及微量元素等多種生物活性物質。

雲芝含有豐富的雲芝多醣、雲芝三萜、蛋白質及葡聚醣、木質素、多種氨基酸及微量元素等。而多醣肽中還另有五類單糖，包括鼠李糖、半乳糖、阿拉伯糖、甘露糖及木糖。

適合

提升免疫力，抵抗力及保肝健脾和利濕解毒。促進新陳代謝和血液循環。改善消化、呼吸系統功能及睡眠質素，更有助穩定膽固醇、消除疲勞、抗敏、緩解精神緊張及抗衰老等人仕。

野山蔘神精華寶

純萃飲 一年四季以花旗蔘為怡神飲品

漢王野山蔘神精華寶保健食品，採用原支加拿大野山花旗蔘，以獨特蔘神專方配合先進技術碎取而成粉末精華。

花旗蔘含多種有益身體的成分，人蔘皂苷、氨基酸、維他命B1、B2、C、微量元素鈣、磷、鉀、鋅、銅等、脂肪酸、多糖類及碳水化合物等。

清代本草綱目拾遺 - 稱其降火、生津液、保氣寧神、虛而有火適宜。

適合

增強免疫能力、抗衰老、身體虛弱、虛熱煩渴、煩燥身倦、氣弱咽干口苦及工作緊張，睡眠不足、烟酒過多、潤肺養胃、解暑解酒等。

Immortal Formula

Slimaxi Immortal Formula Health Supplement is produced through the extraction and purification of natural lingzhi spores essences (The combination of six wall-broken under low temperature) and Yunzhi essence based on the China Traditional Immortal Formula and filled into vegetarian capsules. By using a unique nanometer refining advanced technologies of essences extraction.

Ancient Chinese medicine practitioners to Ganoderma lucidum (Xiancao) color for classification, divided six color into green, red, yellow, white, black and purple. According to the theory of Chinese medicine five elements, green, yellow, white, black, red and purple fungus were associated with liver, spleen and stomach, lung, brain, kidney, heart, joint and skin health.

Born In The Rainclouds Over Mountains And Rivers, Four Seasons And Five Elements, Yin-Yang Essence Day And Night."

"Shen Nong's Materia Medica" classifies Ganoderma lucidum into six color categories, namely Zizhi "Purple Mushroom", Chizhi "Red Mushroom", Qingzhi "Green Mushroom", Huangzhi "Yellow Mushroom", Baizhi "White Mushroom" and Heizhi "Black Mushroom". They are all listed as "top of all products, wonderful medicine in the list". And Yunzhi is listed as "The immortal bacteria which can cure all diseases" which is used for enhancing the body's immune resistance, the treatment of cancer, improving the heart, brain, respiratory system and increasing blood circulation and anti-aging, etc. It is the holy good for keeping healthy physical condition for longevity. "Compendium of Materia Medica" records that Yunzhi is used for soothing the nerves, extending longevity, strengthening joints, strengthening tendons and bones and curing deafness.

"Bu Zhong" "Yi Qi" "Support Healthy Energy"

Ganoderma lucidum spores are the late release of Ganoderma lucidum seeds, in fact, is the essence of precious nutrients contains the highest lies. "Shen Nong's Materia Medica" and "Compendium of Materia Medica" will be Ganoderma lucidum spores as top grade.

Under natural conditions, 1000 kilograms of Ganoderma lucidum, can only collect about 1 kg of Ganoderma lucidum spores. Ganoderma lucidum spores are only 5-6 microns, so Ganoderma lucidum spores are more difficult than Ganoderma.

Ganoderma lucidum spores are rich in Ganoderma lucidum polysaccharides, Ganoderma lucidum triterpenes, adenine nucleosides, natural organic germanium, vitamins, protein, a variety of amino acids and trace elements and other bioactive substances.

Coriolus versicolor is rich in Yunzhi polysaccharide, Yunzhi triterpenes, protein and dextran, lignin, a variety of amino acids and trace elements. The polysaccharide peptide also has five kinds of monosaccharides, including rhamnose, galactose, arabinose, mannose and xylose.

Suitable for accelerate metabolism, enhance immunity, resistance, dampness detoxification and blood circulation, protecting liver and spleen, improve digestion, respiratory function and sleep quality, help to stabilize cholesterol, eliminate fatigue, anti-allergic, relieve mental stress and anti-aging, etc.